

# PEACE

## ငြိမ်းချမ်းရေး



ဒီခရစ်ဝင်ကျမ်းဝေစာကိုကွန်ပျူတာနဲ့ပြန်ဆိုခဲ့တယ်။ အကယ်၍ သင်သည်ဘာသာစကားကို [ပြင်ဆင်၍ တိုးတက်အောင်လုပ်နိုင်ပါက info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za) သို့ ရုံးသို့ဆက်သွယ်ပါ

ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက်ဘာလိုအပ်တယ်ဆိုတာကိုဒီနေ့သိမှသာလျှင်" လူ ၁၉ ဝး ၄၂။ ကျွန်ုပ်တို့ပတ် ဝ န်းကျင်ကိုကြည့်ပြီးယနေ့ကမ္ဘာပေါ်တွင်ဖြစ်ပျက်နေသောအရာများကိုမြင်သောအခါကမ္ဘာပေါ်တွင်ငြိမ်းချမ်းမှုမရှိကြောင်းကျွန်ုပ်တို့အားလုံးရှင်းရှင်းလင်းလင်းတွေ့မြင်နိုင်သည်။ တိုက်ခိုက်မှု၊ လူသတ်မှု၊ စစ်ပွဲများနှင့်စစ်ပွဲကောလဟာလတွေအကြောင်းသင်ကြားသိရသမျှ မည်

သည့်သတင်းစာကသင်ဖွင့်သည်ကိုအရေးမကြီးပါ။ အပြစ်၊  
မုန်းတီးမှုနှင့်မနာလိုမှုတို့ကြောင့်လူတစ် ဦး နှင့်တစ် ဦး  
ပြုမူနေသည့်ကြောက်မက်ဖွယ်ရာအရာများကိုထိုတွင်သင်တွေ့လိမ့်မည်။  
ကမ္ဘာပေါ်ရှိလူကြီးများသည်နှစ်ပေါင်းများစွာကမ္ဘာကြီးကိုငြိမ်းချမ်းစေ  
ရန်ကြိုးပမ်းခဲ့ကြသော်လည်းမည်သူတစ် ဦး  
တစ်ယောက်မျှအောင်မြင်မှုမရရှိခဲ့ပါ။ ဤအခြေအနေသည်ကမ္ဘာကြီး  
သာမကကျွန်ုပ်တို့၏အိမ်များစွာတွင်လည်းငြိမ်းချမ်းရေးမရကြခြင်းသည်  
ဝမ်းနည်းစရာပင်။ အဆိုးဆုံးမှာ၊  
ယနေ့ကမ္ဘာပေါ်တွင်လူအများအလွန်များပြားလာပြီး၊  
သူတို့စိတ်ဝိညာဉ်၌ငြိမ်သက်ခြင်းမရှိသောကြောင့်ပြုtheနာအားလုံး၏ရ  
င်းမြစ်တည်ရှိသည်။

ဘာကြောင့်ငြိမ်းချမ်းရေးမရှိကြတာလဲ။

အစအ ဦး ဌဘုရားသခင်သည် ကမ္ဘာမြေကြီးကိုသာမကမြက်ပင်၊  
ပန်းများ၊  
သစ်ပင်များနှင့်ရေအောက်ရှိသက်ရှိသတ္တဝါများနှင့်မြေကြီးပေါ်တွင်နေထိုင်  
သူများကိုပါဖန်ဆင်းခဲ့သည်။ ဘုရားသခင်သည် အာဒံနှင့် Eve ဝ  
တို့ကိုလည်းဖန်ဆင်းခဲ့ပြီးဤဖန်ဆင်းခြင်းတစ်ခုလုံး၌ငြိမ်သက်ခြင်းရှိခဲ့သ  
ည်။ အာဒံနှင့် Eve ဝ  
သည်မည်သည့်တိရစ္ဆာန်ကိုမျှမကြောက်မရွံ့အတူတကွငြိမ်းချမ်းစွာပျော်  
ရွှင်စွာအတူတကွနေထိုင်ခဲ့သည်။ သိုးသည်ခြင်္သေ့ဘေးတွင်လမ်းလျှောက်  
က်။

ခြင်္သေ့သည်အန္တရာယ်မပြုနိုင်ပါ အားလုံးအထက်တွင်ရှိအကြားငြိမ်းချမ်း  
ရေးခဲ့ သည့်ဘုရားသခင်လူနှင့် ဘုရားသခင် ညနေပိုင်းတွင်၏အေးမြ  
သောအတွက်လာနှင့်လမ်းလျှောက်ဖို့အသုံးပြုအာဒံနဲ့ဝတို့နှင့်အတူဆွေး  
နွေးချက်။ သူတို့ကသူတို့ရဲ့မကွောကျရဲ့ခွင့်ရရှိခဲ့ ဆီသို့ဦးတည်နှလုံးသား

များ ဘုရားသခင်သညာ နှင့်သူ၏သူတို့ကိုသွားရောက်ကြည့်ရှုကြွလာရန် မျှော်လင့်ခဲ့ကြသည်။

အဲဒီနောက်ငြိမ်းချမ်းရေးရန်သူစာတန်ဟာမြေထဲဝင်ပြီးအာဒံနဲ့Eveကို အပြစ်လုပ်ဖို့သွေးဆောင်ခဲ့တယ်။ စာတန်သည်မုသာစကားကို၏အဘ၊ သူတို့စကားနားမထောင်ပါလျှင်၎င်းတို့သည်ပင်မသေမယ်လို့သူတို့ကို ပြောပြသည် ဘုရားသခင်သညာ နှင့်သောအသီးကို

ယူ ဘုရားသခင်သညာ အစစားခြင်းငှါမသူတို့ကိုပြောခဲ့တယ်။ လူများ ယနေ့တိုင်အောင်မာရ်နတ်၏စကားကိုယခုတိုင်အောင်နားထောင်ကြ လော့။ အာဒံနှင့် Eve

သည်စာတန်၏သွေးဆောင်မှုကိုတွန်းလှန် ။ ဘုရားသခင် အားပြစ်မှားခဲ့ သည် ။ ထိုအချိန်တွင်သူတို့ခံစားခဲ့ရသောငြိမ်သက်ခြင်းသည်သူတို့ကိုစွန့် ခွာခဲ့သည်။ ဘုရားသခင် ဖန်တီးခဲ့သော ငြိမ်သက်ခြင်းနှင့်လှပမှုအားလုံး သည် အပြစ်ပြုခြင်းတစ်မျိုးတည်းဖြင့်ဖျက်ဆီးခံရပြီးကြောက်ရွံ့မှုသည် အာဒံနှင့် the ဝ တို့၏စိတ်နှလုံးထဲသို့ ဝ င်သွားခဲ့သည်။

ဘုရားသခင် သညာစကားပွေဖို့ပုံမှန်အတိုင်းလာ သောအခါထိုညနပေို ငျး ,

သူတို့ကသူတို့ကိုယ်သူတို့ဝှက်ထားနှင့် ဘုရားသခင် ၏ရှေ့တော်၌ ကြော က်ရွံ့ကြ၏ ။ အပြစ်တရားသည်တယောက်သောသူအားဖြင့်ကျ်လောက သို့ ဝင်၍၊ အပြစ်တရားသည်သေခြင်းအားဖြင့်အစိုးရသည်နှင့်၊ ယနေ့လူအပေါင်းတို့သည်ဒုစရိုက်ကို ပြု၍

ဘုရားသခင် ရှေ့တော်၌အသရေပျက်ကြပြီ။ ( ရောမ 5 ဝး 12; 3: 23) ။ အပြစ်တစ်ခုသည်အခြားတစ်ခုကိုယေဘုယျအားဖြင့် ဦး ဆောင်စေသည်၊

ယနေ့ကမ္ဘာတစ်ခုလုံးသည်အပြစ်နှင့်ဖျားနာနေသဖြင့်ကမ္ဘာပေါ်တွင်ငြိမ် သက်ခြင်းမရှိသောကြောင့်ဖြစ်သည်။

ဘုရားသခင်သည် ကမ္ဘာပေါ်ရှိငြိမ်းချမ်းရေးကိုပြန်လည်ထူထောင်စေချင်သည်။

ဘုရားသခင်သည် ကောင်းကင်မှငုံ့ကြည့်၍ မုန်းတီးမှု၊ ကြောက်ရွံ့ခြင်း၊ အပြစ်နှင့်

မ်းနည်းခြင်းများကိုမြင်တွေ့ခဲ့ပြီးသူ၏ကြီးမားလှသည့်ချစ်ခြင်းမေတ္တာဖြင့်သားတော်ကိုမြဲမြံစွာမွေးဖွားရန်စေလွှတ်ခဲ့သည်။ ခရစ်စမတ်အချိန်၌တစ်နှစ်ပြီးတစ်နှစ်ကျွန်ုပ်တို့သည်ကောင်းကင်တမန်က

မကြောက်နှင့်။ လူ့အပေါင်းတို့သည်အလွန်ဝမ်းမြောက်ဝမ်းသာစရာသိတင်းကိုငါသည်သင်တို့အားကြားပြောရ၏။ ယနေ့တွင်ဒါဝိဒ်မြို့၌သခင်ခရစ်တော်တည်းဟူသောကယ်တင်သောအရှင်သည်မွေးဖွားတော်မူပြီ။ ရုတ်တရက်ကောင်းကင်တမန်များအလုံးအရင်းကြီးသည်ကောင်းကင်တမန်နှင့်အတူပေါ်လာပြီး ဘုရားသခင် အားချီးကျူးထော မနာပြုကြသည်။

ကောင်းကင်ဘုံတွင် ဘုရားသခင် အားဘုန်းတော်ထင်ရှားစေ မည်။ (လုကာ ၂၀-၁၄) ယေရှုအား

သေမင်း၏အရိပ်လွှမ်းမိုးသောနေရာ၌နေသောသူအပေါင်းတို့၏ငြိမ်သက်ခြင်းလမ်းထဲသို့ပို့ဆောင်ရန်ကောင်းကင်ဘုံမှလင်းစေခြင်းငှာ

ဤကမ္ဘာမြေသို့စေလွှတ်ခံခဲ့ရသည်။ (လုကာ ၁၂၉) Christဖက် ၂၀၁၄ တွင်လည်း ခရစ်တော်သည်ငါတို့ကိုငြိမ်သက်ခြင်းစေပြီ

ဟုလည်းဆိုထားသည်။ ဘုရားသခင်သည် ငြိမ်သက်ခြင်းမင်းသားအား ဤလောကသို့စေလွှတ်တော်မူခဲ့သည်။ အကယ်၍

ထိုခေတ်ရှိလူများသည်ငြိမ်းချမ်းရေးမင်းသားကိုသာလက်ခံခဲ့လျှင်၎င်းတို့သည်တစ်သမတ်တည်းပြန်လည်နေထိုင်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။

ထိုငြိမ်းချမ်းရေးနှင့်အတူလူတို့ဘာလုပ်ခဲ့ကြသနည်း။

အာဒံနှင့်Eveတို့နည်းတူထိုခေတ်ရှိလူများနှင့်အခြားလူများသည် ဘုရားသခင်ကို မနာခံ ရန်နှင့်စာတန်အကြံပေးချက်ကိုလိုက်နာရန် ပိုနှစ်သ

က်ကြသည် ။ မင်းသားကိုငြင်းပယ်။

ပိလတ်မင်းသည်ယေရှုနှင့်ဗာရဗုဗကိုလူများရှေ့၌တင်သောအခါ၊ ငါတို့အားဗာရဗုဗကိုပေးပါလော့ဟုတောင်းပန်သည်အတိုင်း၊ တစ်နည်းပြောရရင်သူတို့က " ငြိမ်းချမ်းရေးမင်းသားကိုယူပြီးကျွန်တော်တို့ကိုမုန်းတီးမှုတွေ၊ စစ်ပွဲတွေ၊ သူတို့မှာကိုယ်ပိုင်လွတ်လပ်စွာရွေးချယ်ပိုင်ခွင့်ရှိပြီးအတင်းအကျပ်စေခိုင်းမှုမရှိဘဲသူတို့ကိုယ်တိုင်ရွေးချယ်နိုင်ခဲ့တယ်၊ ကျွန်ုပ်တို့အသက်ရှင်နေသောနေ့ရက်များသည်အတူတူပင်ဖြစ်သည်။ ဘုရားသခင် က ကျွန်တော်တို့ကိုရွေးချယ်ခွင့်ပေးထားတယ်။ ကျွန်ုပ်တို့သည်သခင်ယေရှုကိုကျွန်ုပ်တို့၏ကယ်တင်ရှင်အဖြစ်ကျွန်ုပ်တို့၏ဘုရင်အဖြစ်လက်ခံနိုင်ပြီး သူသည်ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်တာ၌ငြိမ်သက်ခြင်းကိုဆောင်ကြဉ်းပေးလိမ့်မည်။ သူက "

ငြိမ်သက်ခြင်းကိုသင်တို့၌ငါထားခဲ့၏။ ငါ၌ငြိမ်သက်ခြင်းရှိပါစေသော။ လောကကိုပေးသကဲ့သို့ငါမပေး။ စိတ်မပူပါနဲ့၊ စိတ်မပျက်ပါနဲ့၊ မကြောက်ပါနဲ့။" (ယော ၁၄ ။

၂၇) ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်တာအတွင်းဒုစရိုက်အပြစ်တို့ကိုမဝေးကနေကျွန်တော်တို့ကိုယူကြပြီ ဘုရားသခင်သညာ , ငါတို့အပူရရှိပြည်နယ်အတွင်းရှိငါတို့သည်ကိုယ်ကိုယ်မမိသဟာယအများရှိသော်လည်း, ယရှေ့သညာအစဉ်အမြဲကျွန်တော်တို့၏သားဖြစ်စေခြင်းငှါ, ကျွန်တော်တို့ကို restore လုပ်ဖို့, နောက်ကျောကိုအလက်ခံရရှိရန်စောင့်ဆိုင်းနေဆန့်သောလက်မောင်းနှင့် အတူရပ်နေသည်ကို ဘုရားသခင်သညာ မြားနှင့် နောက်တဖန် ကျွန်တော်တို့ကို ငြိမ်းချမ်းရေး ကိုပေးစေခြင်းငှါ ။

ကျနော်တို့အတွက်ကိုပြောသည်နေကြသည် ရောမ 5: 1  
"ကျနော်တို့နှင့်အတူထားပိုင်ခွင့်ရှိခဲ့ကြပြီအခုတော့ ဘုရားသခင်သညာ

ယုံကွညုခွငးအားဖူငျ၊

ငါတို့နှင့်အတူငြိမ်သက်ခြင်းကိုခံစား ဘုရားသခင်သညု ငါတို့သခင်ယေရှုခရစ်အားဖြင့်။ " ငါတို့ကိုငြိမ်သက်စေနိုင်သောအရာမရှိ။ ငွေ၊

စည်းစိမ်နှင့်ကျော်ကြားမှုကမပေးနိုင်၊

သောက်လည်းမပေးနိုင်။ ပြီးတော့ဘုရားကျောင်းလိပ်မှာငါတို့နာမည်ထည့်တာကိုမပေးနိုင်ဘူး။ ကျွန်ုပ်တို့၏

ိညာဉ်အားငြိမ်သက်ခြင်းကိုရရှိရန်နည်းလမ်းတစ်မျိုးတည်းသာရှိသည်။

သခင်ယေရှုထံချဉ်းကပ်ခြင်း၊ ကျွန်ုပ်တို့၏အပြစ်များကိုဘုရားသခင်အား နံချတောင်းပန်ခြင်းနှင့်သူတို့ထံမှထွက်ခွာခြင်းဖြစ်သည်။ "

ကျွန်ုပ်တို့သည်ကျွန်ုပ်တို့၏အပြစ်များကို ဘုရားသခင် အား နံချတောင်းပန်ပါက ၊ မှန်သည်၊

သူသည်ကျွန်ုပ်တို့၏အပြစ်များကိုခွင့်လွှတ်ပြီးအမှားများအားလုံးမှကျွန်ုပ်တို့ကိုသန့်ရှင်းစေလိမ့်မည်။ " (၁ ယော ၁ ။

၉) ယရှေသညုပေးသောငြိမ်းချမ်းရေးဝေးလူနားလည်မှု (ဖိကျော်လွန်တဲ့ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်ပါတယ် ippians : 7 4)

။ ၎င်းကိုလူအားဖြင့်ရှင်းပြ။ မရပါ။

သို့သော်ကျွန်ုပ်တို့သည်အပြစ်နှင့်အပြစ်ရှိသောသူငယ်ချင်းများမှဝေးကွာသွားခြင်း၊

သခင်ယေရှုခရစ်ထံချဉ်းကပ်ခြင်းနှင့်ကိုယ်တော့်ကိုသာဝတ်ပြုရန်ဆန္ဒရှိပါကကျွန်ုပ်တို့၏ဘဝတွင်တွေ့ကြုံခံစားနိုင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည်ငြိမ်း

ချမ်းရေးမပါဘဲအသက်ရှင်နိုင်သော်လည်းငြိမ်သက်ခြင်းမရှိဘဲသေရန်မတတ်နိုင်ပါ။

" ဘုရားသခင်၏ နိုင်ငံတော်သည်အစားအသောက်၌မတည်။ ဖြောင့်မတ်ခြင်းနှင့်ငြိမ်သက်ခြင်းအကြောင်းဖြစ်၏။ " ( ရောမ 14: 17)

။ ထို့ကြောင့်ကျွန်ုပ်တို့ သေသောအခါကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်နှလုံးထဲတွင် ဘု

ရားသခင် ငြိမ်သက်ခြင်းမရရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့သည်သူ၏ငြိမ်သက်ခြင်း၏ ကောင်းကင်ဘုံထဲသို့ ဝ င်ရောက်ခြင်းကိုအမှန်ခံရလိမ့်မည်မဟုတ်ပါ။

ကျွန်ုပ်တို့သည်ငြိမ်းချမ်းရေး၏မင်းသားအားကျွန်ုပ်တို့၏ဘ ၀  
ထဲသို့လက်ခံခြင်းမပြုဘဲကျွန်ုပ်တို့၏အပြစ်ရှိသောအခြေအနေတွင်သေ  
ဆုံးသွားပါကကျွန်ုပ်တို့အတွက်နေရာတစ်နေရာသာရှိသည်။

၎င်းသည်ထာဝရငြိမ်းစေသည်။ သငျသညျထာဝရပျောက်ဆုံးသွားပါလိမ့်  
မည်ဖြစ်သောကြောင့်ယခုသင်တို့နေသောအတွင်းအခြေအနေအသေခံရ  
န်မတတ်နိုင်ခြင်း၊

နှုတ်ကပတ်တော် သညျဘုရားသခင် ကိုပြောထားသည်  
"မီး၏အခိုးအငွေ့ညှဉ်းဆဲသူတို့ကိုကမ္ဘာအဆက်ဆက်တက်၏။

" အပြစ်သားသွားသောထာဝရငြိမ်းစေပြီးကျွန်ုပ်တို့အားလုံးအပြစ်ရှိသည်  
။ ဖြောင့်မတ်သောသူမရှိ၊ ( ရောမ 3: 10)

။ သင်ကောင်းကင်သို့သွားလိုလျှင် ဘုရားသခင် နှင့် ငြိမ်သက်ခြင်း ရှိရန်နှင့်  
သင့်စိတ်နှလုံးထဲတွင် ဘုရားသခင်၏ ငြိမ်သက်ခြင်းရှိစေရန်လုပ်ဆောင်  
ရန်တစ်ခုတည်းသာ ရှိသည် ။ "

ခရစ်တော်ပေးသောငြိမ်သက်ခြင်းသည်သင့်ကိုလမ်းပြပါစေသော။ (   
ကောလောသဲ ၃ ၁၅)

။ ခရစ်စမတ်အချိန်၌ ငြိမ်းချမ်းရေးရရန်ကျွန်ုပ်တို့လောကသို့ ယေရှုကြွလာခြ  
င်းကိုကျွန်ုပ်တို့သတိရသည် ။ အီစတာအချိန်ကလူများကသူ့ကိုမည်သို့ငြ  
င်းပယ်ပြီးလက်ဝါးကပ်တိုင်မှာသတ်ခဲ့သည်ကိုသတိရစေသည်။ ချစ်ခင်ရ  
ပါသောမိတ်ဆွေ၊ သင်သည်လည်းသခင်ကိုငြင်းပယ်သူများထဲမှတစ် ဦး  
ဖြစ်မည်လော၊ သင်၏ဘဝကိုဖွင့် ျ၍ သူ့ကို ၀  
င်ခွင့်ပြုမည်လား။ သင်၏စိတ်နှလုံးထဲတွင် ဘုရားသခင် ငြိမ်သက်ခြင်း  
ရှိရန်နည်းလမ်းတစ်မျိုးတည်းသာရှိသည်။

၎င်းသည် ယခုသူ့ရှေ့၌ဒူးထောက်ခြင်း၊

သင်ကအပြစ်သားဖြစ်ကြောင်းဝန်ခံခြင်း၊  
သင့်အားသန့်ရှင်းစေခြင်းနှင့်သင့်ကိုသူ့ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေရန်တောင်းခံခြင်း  
အားဖြင့်ဖြစ်သည်။ သင်သည်မည်မျှပင်ထင်သည်ဖြစ်စေ၊  
ကယ်တင်ခြင်းရရန်လိုအပ်သည်။ သင့်ကိုယ်သင်မည်မျှပင်ဆိုးဝါးနေစေ  
ကာမူသူသည်သင့်ကိုလက်ခံရန်အသင့်ရှိပြီးမည်သူ့ကိုမျှမစွန့်ပစ်လိမ့်မည်  
။ သင်၏စိတ်ဝိညာဉ်အတွင်း ဘုရားသခင် ငြိမ်သက်ခြင်းကိုသင် တစ်ခါ  
မျှမခံစားဖူး ပါကယခုလက်ခံပါ။ ၎င်းသည်စကားလုံးများကို ဖော်ပြ၍  
မရသောအလွန်ကြီးကျယ်ခမ်းနားသောပျော်ရွှင်မှုရရှိလိမ့်မည်။ (၁ ပေ ၁  
း ၈)

G ၀ ဝံဂေလိလုပ်ငန်းတစ်ခုတွင်လူကြီးတစ် ဦး သည်"  
ဘုရင်လေးပါးလက်ထက်၌ကျွန်ုပ်အသက်ရှင်နေထိုင်ခဲ့သည်။ ပထမ  
တော့ကျွန်တော်တို့ဟာအမြဲတမ်းစစ်ပွဲတွေမှာနေခဲ့ရတယ်၊ ဒုတိယမင်း  
လက်ထက်မှာငါတို့အကြီးအကျယ်အငတ်ဘေးကြုံခဲ့ရပြီးကြွက်တွေ၊  
မြက်တွေ၊  
ထင်းတွေကိုစားခဲ့ရတယ်။ တတိယအချိန်မှာငါတို့ရန်သူတွေကငါတို့ကိုနှိ  
င်နင်းပြီးကျွန်ခံခဲ့တယ်။ သို့သော်ဤတတိယဘုရင်လက်ထက်၌အခြားဘု  
ရင်၊ ကြီးမြတ်သောဘုရင်၊ ကောင်းမွန်သောဘုရင်၊ ငြိမ်းချမ်းသောဘုရင်၊  
ချစ်ခြင်းမေတ္တာတော် -  
ကောင်းကင်မှသခင်ယေရှုကျွန်ုပ်တို့ကိုလည်ပတ်ခဲ့သည်။ သူသည်ရန်သူ  
ကိုအနိုင်ယူပြီးကျွန်ုပ်တို့၏နှလုံးကိုအောင်နိုင်ခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့်ငါတို့သ  
ည်ယခုငြိမ်ဝပ်စွာ နေ၍ စည်းစိမ်၌နေသဖြင့်၊

သခင်ယေရှုကိုသင်၏အသက်တာကိုအပ်နှံပါ။ ယခုအချိန်တွင်သင်၏  
အောက်သို့ခံရသည့်သွားသောလမ်းကိုရပ်။ လှည့် ဝံ့၍  
ဘုရင်တို့၏ဘုရင်နှင့်သခင်တို့၏သခင်ကိုဝတ်ပြုပါ။ သင်၏မိတ်ဆွေများ  
စွာသည်သင့်အားစွန့်ခွာသွားမည်ကိုသင်တွေ့ရှိကောင်းတွေ့လိမ့်မည်။



သို့သော်ယေရှုပေးသောခြိမ်သက်ခြင်းသည်သင်ချမှတ်သောဆုံးဖြတ်ချက်များတွင်သင့်ကိုလမ်းပြပေးရမယ်ဟုယေရှုပြောခဲ့တာကိုသတိရပါ (ကောလောသဲ ၃ : ၁၅) ။

MR Gschwend

ဒီခရစ်ဝင်ကျမ်းဝေစာကိုကွန်ပျူတာနဲ့ပြန်ဆိုခဲ့တယ်။ အကယ်၍ သင်သည်ဘာသာစကားကို ပြင်ဆင်၍ တိုးတက်အောင်လုပ်နိုင်ပါက [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za) သို့ ရုံးသို့ဆက်သွယ်ပါ

သင်သည်ခရစ်တော်၌ကယ်တင်ခြင်းကိုရရှိပြီးသို့မဟုတ်ကျွန်ုပ်တို့၏ခရစ်ဝင်ကျမ်းစာစောင်များမှတစ်ဆင့်ကောင်းချီးခံစားခဲ့ရပါက ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့အားအသိပေးပါ။ ငါတို့သည် သင်တို့နှင့်အတူ ဘုရားသခင်၏ ကျေးဇူးတော်ကိုချီးမွမ်း ပြီး၊ ဘာသာစကားပေါင်း ၅၄၀ ကျော်ဖြင့် ၆၀ ဝံဂေလိစာပေ၊ စာအုပ်နှင့်ဝေစာများအတွက် ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့နှင့်ဆက်သွယ်ပါ ။

# လူသားတို့၏နှလုံးသား



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

E-MAIL: [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)